
Protokół Nr 268
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 16 lutego 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 266 oraz Nr 267 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia

i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023 - 2027.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) udzielenia upoważnienia Panu Radosławowi ludzie Powiatowemu

Inspektorowi Nadzoru Budowlanego w Końskich,

b) upoważnienia pełniącego obowiązki Dyrektora I Liceum

Ogólnokształcącego w Końskich do składania oświadczeń woli

w sprawach związanych z prowadzeniem bieżącej działalności

powiatu,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

S. Rozpatrzenie wniosków:

a) Zespołu Opieki Zdrowotnej w sprawie sfinansowania zakupu

sterylizatora niskotemperaturowego w kwocie 480 000 zł,

b) prywatnego wnioskodawcy o zamianę nieruchomości gruntowych

niezabudowanych położonych w Końskich przy ul. Spacerowej,

c) Sołtysa Sołectwa Komica o remont ul. Głównej oraz chodników

w miejscowości Komica.

6. Informacja o złożonych wnioskach w ramach "Programu wyrównywania

różnic między regionami III" w 2023 roku.
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7. Sprawozdanie z wykonania zadania publicznego w zakresie prowadzenia

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu

Koneckiego w 2022 roku.

8. Sprawozdanie z Kalendarza imprez kulturalnych, sportowych oraz

turystycznych za 2022 rok oraz przyjęcie Kalendarza imprez na 2023 rok.

9. Sprawozdanie z realizacji uchwał Zarządu Powiatu podjętych w II półroczu

2022 roku.

10.Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

Na wniosek Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia - Pana Marcina Wiademego Zarząd rozszerzył porządek obrad o:

./ pkt 10. Sprawozdanie ze sprawowania kontroli nad organizatorem

rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami zastępczymi, prowadzącymi

rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo - wychowawczymi

objętymi nadzorem Powiatu Koneckiego w 2022 r.

./ pkt. 11. Rozpatrzenie wniosku w sprawie podjęcia inicjatywy

uchwałodawczej do Rady Powiatu w Końskich w sprawie ustalenia

wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych

w wysokości co najmniej minimalnego wynagrodzenia za pracę.

"Sprawom różnym" nadano numer 12.

Na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz Zarząd

rozszerzył porządek obrad w pkt 4 P ppkt d) dotyczący podjęcia uchwały

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.

Zarząd przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 266 oraz Nr 267 posiedzeń Zarządu

Powiatu.
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Ad. Sa)

W związku z przybyciem Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich - Pani Anny Gil Zarząd rozpoczął obrady od omówienia pkt Sa).

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

przedstawiła wniosek w sprawie sfinansowania zakupu sterylizatora

niskotemperaturowego w kwocie 480 000 zł. Oznajmiła, że zakup sterylizatora

jest niezbędnyw celu zabezpieczenia działalności oddziałów szpitalnych. Sprzęt

do sterylizacji, będący w posiadaniu placówki jest przestarzały

i wyeksploatowany. Problem stanowi brak części zamiennych. Poinformowała,

że szpital czeka gruntowny remont Centralnej Sterylizatomi, którego koszt

wyniesie ok. 5-6 mln zł.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poprosił o opinię Panią

Skarbnik.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poprosiła o przesunięcie

decyzji Zarządu w sprawie sfinansowania zakupu sterylizatora na koniec marca

b. r., po uzyskaniu informacji na temat wyniku budżetu 2022 roku oraz po analizie

środków przeznaczonych na realizację zadań na drogach powiatowych w 2023

roku.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o cenę sterylizatora.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

odpowiedziała, że wnioskowała o kwotę 480 000 zł, jednak okazało się, że ceny

sprzętu medycznego spadają i może okazać się, że koszt zakupu sterylizatora

wyniesie 430 000 - 450 000 zł.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy w przypadku

remontu Centralnej Sterylizatomi nowozakupiony sterylizator

niskotemperaturowy będzie kompatybilny z innymi urządzeniami.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

odpowiedziała, że może pracować samodzielnie oraz z innymi urządzeniami.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy Pani

Dyrektor rozważa uruchomienie Poradni Medycyny Pracy przy szpitalu?

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

odpowiedziała, że stara się o pozyskanie lekarzy tej specjalności i z dużym

prawdopodobieństwem od maja b.r. poradnia zacznie funkcjonować.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

w związku z dużymi kolejkami w jedynej Poradni Medycyny Pracy przy

ul. Warszawskiej w Końskich dobrze byłoby, aby pracownicy Starostwa zostali

obsługiwani przez lekarza medycyny pracy przyjmującego w poradni

przyszpitalnej od marca b.r.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował, że lekarz

medycyny pracy przyjmuje w poradni przyszpitalnej jedynie w piątki i w związku

z tym nie jest w stanie przyjąć kierowanych na badania pracowników Starostwa.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

zawnioskowała, aby dział kadr przygotował informację dotyczącą liczby

pracowników miesięcznie kierowanych na badania do Poradni Medycyny Pracy.

Informacja ta posłuży oszacowaniu, czy poradnia jest w stanie obsłużyć

pracowników Starostwa.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczzapytała o wnioski, jakie ZOZ

składał o dofinansowanie Centralnej Sterylizatomi.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

odpowiedziała, że obecnie nie ma żadnych aktywnych wniosków.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał o plany Pani

Dyrektor wobec szpitala.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

odpowiedziała, że placówka przygotowuje się do złożenia wniosku

o dofinansowanie modernizacji Szpitalnego Oddziału Ratunkowego. Omówiła
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zakres planowanych do realizacj i prac. Stwierdziła, że znalazła pomieszczenia na

lokalizację planowanego do utworzenia Centrum Zdrowia Psychicznego oraz

stacjonarnego Oddziału Psychosomatyki i Psychiatrii. Znalazła także chętnych do

pracy lekarzy. Poinformowała, że szpital przejmie od firmy Alab labolatorium

zlokalizowane w budynku ZOZ. Stwierdziła, że znacznie wzrosły ceny badań

lekarskich. Ponadto w przypadku posiadania własnego labolatorium wzrasta

wartość kontraktu z NFZ o 1,5%. Z przyczyn logistycznych rejestracja do poradni

zostanie przeniesiona na parter budynku. Dodała, że istotną kwestią jest

zapewnienie ochrony budynku oraz terenu przyszpitanego. W związku z tym

zostanie założony szlaban oraz rejestrowane będą wjazdy i wyjazdy ze szpitala.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o wniosek złożony do

NFZ w zakresie stopnia referencyjności Oddziału Ginekologiczno 

Położniczego.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

odpowiedziała, że do Oddziału NFZ nie złożono wniosku o zmianę stopnia

referencyjności z II na I, ale zapytanie. Stwierdziła, że w szpitalu w Końskich

rodzi się niewiele dzieci. W przypadku zmiany stopnia referencyjności można

wygenerować znaczne oszczędności na kosztach osobowych np. na Oddziale nie

musi pracować dwóch lekarzy dyżurantów. W przypadku dużej liczby porodów

bardziej opłacalny jest II stopień referencyjności z uwagi na wyżej wyceniane

procedury medyczne. Poinformowała, że wprowadziła zmianę na stanowisku

kierownika Oddziału i w związku z tym liczy na lepszą pracę zarówno Oddziału,

jak równieżPoradni.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że z informacji jakie

posiada wynika, że opinie w zakresie opieki medycznej po zmianie na stanowisku

kierownika Oddziału są znacznie lepsze. Zapytał, czy Pani Dyrektor rozważa

także zmiany w innych oddziałach?

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pani Anna Gil

oznajmiła, że rozważa, jednak problemem jest brak lekarzy specjalistów.

Podkreśliła, że czyni różne zabiegi organizacyjne i ma nadzieję, że wkrótce będzie

widać efekty . Dodała, że w jej ocenie zmiany należy wprowadzą konsekwentnie,

małymi krokami i bez ograniczeń dostępności dla pacjentów.
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W kwestii sfinansowania zakupu sterylizatora Zarząd uznał, że decyzję

w przedmiotowej sprawie podejmie pod koniec marca b. r., po uzyskaniu

informacji na temat wyniku budżetu 2022 roku oraz po analizie środków

przeznaczonych na realizację zadań na drogach powiatowych w 2023 roku.

o godz. 845 Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik opuścił posiedzenie.

Ad.3
Główny Specjalista w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Robert

Nagómy przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia

i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych

z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2023 - 2027. Oznajmił, że

Wojewoda Świętokrzyski proponuje podpisanie porozumienia na okres pięciu lat.

Wysokość dotacji na każdy kolejny rok ustalana będzie odrębną umową. Różnice

w treści porozumienia w stosunku do zawieranego na lata 2020-2024 dotyczą

finansowania kosztów badań specjalistycznych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o koszty wynagrodzeń dla

osób obsługujących kwalifikację.

Główny Specjalista w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Robert

Nagómy odpowiedział, że wynagrodzenia lekarzy, pielęgniarek, sekretarza oraz

prawdopodobnie psychologa w całości zostaną pokryte z budżetu Wojewody.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała o koszty badań

lekarskich.

Główny Specjalista w Wydz . Zarządzania Kryzysowego - Pan Robert

Nagómy oznajmił, że Wojewoda będzie zawierał bezpośrednio umowę

z Zespołem Opieki Zdrowotnej dotyczącą finansowana specjalistycznych badań

lekarskich.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że lekarze

i pielęgniarki będą pracować przy kwalifikacji wojskowej w godzinach pracy

placówki i równowartość ich wynagrodzenia będzie zwracana podmiotowi
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leczniczemu przez powiat. Dodała, że powiat przejmuje w/w zadanie rządowe,

więc musi godzić się na warunki proponowane przez Wojewodę.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 4

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:

a) udzielenia upoważnienia Panu Radosławowi ludzie Powiatowemu

Inspektorowi Nadzoru Budowlanego w Końskich,

b) upoważnienia pełniącego obowiązki Dyrektora I Liceum

Ogólnokształcącego w Końskich do składania oświadczeń woli

w sprawach związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu.

Oznajmił, że przedmiotowe projekty uchwał są następstwem powołania

przez Starostę na stanowisko Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego

oraz przez Zarząd Powiatu pełniącego obowiązki Dyrektora I Liceum

Ogólnokształcącego w Końskich. W związku z tym zachodzi potrzeba nadania

upoważnień w zakresie dysponowania środkami finansowymi oraz w przypadku

p.o. Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego również do gospodarowania

składnikami majątku ruchomego i reprezentowania powiatu przez sądami

w sprawach dotyczących działalności jednostki.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 23/2023 oraz Nr 24/2023

w przedmiotowych sprawach.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekty uchwał

Zarządu w sprawach:

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.
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Oznajmiła, że proponowane zmiany dotyczą środków Funduszu Pomocy

na wydatki związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad uczniami

będącymi obywatelami Ukrainy w kwocie 13 241 zł, przesunięciu planowanych

kwot wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej oraz częściowym

rozwiązaniu rezerwy ogólnej w kwocie 7 100 zł. Zostały przygotowane na

wnioski Kierowników jednostek podległych oraz Naczelników Wydz. Starostwa.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 2512023 oraz Nr 26/2023

w przedmiotowych sprawach.

Ad.5

b) Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani Lucyna

Kołodziejczyk przedstawiła propozycję prywatnego wnioskodawcy,

właściciela działek przy ul. Spacerowej w Końskich o zamianę działek.

Oznajmiła, że sprawa zamiany działek została zainicjowana w 2014 roku.

Wówczas wnioskodawca nie zadeklarował dopłaty do wybranych działek

twierdząc, że wycena została zawyżona. Przedstawiła propozycje zamiany

przedłożoną przez wnioskodawcę, w dwóch wariantach - na mapce z projektem

podziału. Pierwszy wariant uwzględniał zamianę na dwie działki od

ul. Spacerowej. Drugi wariant uwzględniał zamianę na trzy działki - z dopłatą.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła dodatkowych

wyjaśnień w sprawie toczącej się od 2014 roku. Poinformowała, że wartość

działki wnioskodawcy była mniejsza. W związku z tym, zgodnie z wyceną

wnioskodawca zobligowany był dopłacić różnicę w cenie. Na dopłatę nie wyraził

zgody. Zaproponowała wybór wariantu pierwszego zamiany. Poinformowała, że

konieczne będzie przeprowadzenie postępowania przetargowego w zakresie

sprzedaży działek.

Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani Lucyna

Kołodziejczyk zapytała, czy zlecić wykonanie operatu szacunkowego tylko na

wariant pierwszy, czy na wszystkie działki znajdujące się na tym terenie.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że w

jego ocenie należy wycenić wszystkie działki.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmił, że nie wiadomo, czy

wnioskodawca zdecyduje się na proponowaną zamianę działek zgodnie

z wariantem pierwszym. Ponadto poprzednio kwestią sporną była zapłata podatku

VAT. Biorąc to pod uwagę zaproponował, aby dokonać wyceny działek będących

przedmiotem zamiany, następnie wycenić pozostałe działki.

Ostatecznie Zarząd zdecydował, że dokona wyceny wszystkich działek

przy ul. Spacerowej w Końskich oraz postanowił zabezpieczyć środki finansowe

na wykonanie operatu szacunkowego.

c) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław Mościński

przedstawił wniosek Sołtysa Sołectwa Kornica z prośbą o remont ulicy

Głównej oraz chodników w miejscowości Komica. Poinformował, że tym

razem Pani Sołtys wnioskowała o złożenie wniosku na dofinansowanie w/w

zadania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Odczytał opinię

przygotowaną przez ZDP informującą, że zadanie nie zostało zgłoszone do

dofinansowania.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że Pani Sołtys

złożyła wniosek 31 stycznia b.r., natomiast termin składania wniosków przypadał

na 8 lutego b.r., więc był czas na przygotowanie wniosku.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że był to bardzo krótki termin ponieważ do wniosku

należy załączyć liczne dokumenty, jednym z nich jest pozwolenie na budowę.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że w odpowiedzi

należy przedstawić wymagane do wniosku załączniki, których przygotowanie nie

jest możliwew tak krótkim czasie.

Innych uwag nie było.
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Zarząd upoważnił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych do

przygotowania odpowiedzi wnioskodawcy.

Ad.6

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera zapoznał Zarząd z informacją o złożonych wnioskach w ramach

"Programu wyrównywania różnic między regionami III" w 2023 roku. Oznajmił,

że w ramach ogłoszonego naboru w wyznaczonym terminie wpłynęły trzy

wnioski z obszaru D - likwidacja barier transportowych tj.: Gminy Końskie,

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy oraz Domu

Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich. Poinformował, że do 28 lutego

b.r. powiat składa łączny wniosek do PFRON.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

Ad.7

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił złożone przez Fundację TOGATUS PRO BONO z Olsztyna

oraz Fundację Rozwoju Świadomości Obywatelskiej Expro Pro Bono z Zamościa

sprawozdania z rozliczenia zawartych umów w zakresie prowadzenia punktu

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego. Stwierdził,

że po dokonaniu sprawdzenia dokumentacji środki w wysokości 120 120 zł oraz

środki w wysokości 5 940 zł z przeznaczeniem na edukację prawną zostały

wykorzystane i rozliczone zgodnie z przeznaczeniem.

Zarząd bez uwag przyjął przedłożone sprawozdania.

Ad.8

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił sprawozdanie z Kalendarza imprez kulturalnych,

sportowych oraz turystycznych za 2022 rok oraz propozycje do Kalendarza na

2023 rok. Poinformował, że plan na rok 2022 opiewał na kwotę 24 000 zł. Został

wykonany w kwocie 18 320,08 zł. Omówił planowane do dofinansowania

wydarzenia na rok 2023 w zakresie turystyki, kultury, kultury fizycznej i sportu,
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oświaty i wychowania, ochrony zdrowia oraz gospodarki komunalnej i ochrony

środowiska. Poinformował, że łącznie plan opiewa na kwotę 35 000 zł.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy stowarzyszenie

TWRP "Wszechnica Konecka" również może składać wnioski o uwzględnienie

organizowanego wydarzenia w Kalendarzu imprez.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera odpowiedział, że tak.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przypomniała, że

dofinansowanie może być przyznane jedynie na zakup nagród i w przypadku,

kiedy powiat jest współorganizatoremprzewidzianego w Kalendarzu wydarzenia.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął sprawozdanie z Kalendarza imprez kulturalnych ,

sportowych oraz turystycznych za 2022 rok oraz przyjął Kalendarz na rok2023.

Ad. 9

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił sprawozdanie z

realizacji uchwał Zarządu Powiatu podjętych w II półroczu 2022 roku. Oznajmił,

że co pół roku Zarządowi przedkładane jest w/w sprawozdanie, którego intencją

jest kontrola realizacji uchwał. Stwierdził, że z analizy wynika, ze nie ma uchwał

Zarządu, które byłyby niezrealizowane.

Zarząd przyjął przedmiotowe sprawozdanie do wiadomości.

Ad. 10

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny przedstawił sprawozdanie ze sprawowania kontroli nad

organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami zastępczymi,

prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo 

wychowawczymi objętymi nadzorem Powiatu Koneckiego w 2022 roku.

Poinformował, że z zaplanowanych i wykonanych 13 kontroli: w PCPR

(1 kontrola), w rodzinach zastępczych zawodowych, niezawodowych
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i spokrewnionych (łącznie 9 kontroli) oraz placówkach opiekuńczo

wychowawczych (3 kontrole) nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości.

Uwag do sprawozdania nie było.

Zarząd jednogłośnie przyjął przedmiotowe sprawozdanie.

Ad.ll
Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy przedstawił wniosek oraz opinię Radcy Prawnego do

przedmiotowego wniosku w sprawie podjęcia inicjatywy uchwałodawczej do

Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin

zastępczych zawodowych w wysokości co najmniej minimalnego wynagrodzenia

za pracę. Stwierdził, że wnioskodawca wystąpił do Zarządu ponieważ

wynagrodzenie, jakie uzyskiwał za pracę pełniąc funkcję zawodowej rodziny

zastępczej ustalane było na podstawie ustawy o wspieraniu rodziny i systemie

pieczy zastępczej i w roku 2022 było niższe od wynagrodzenia minimalnego. We

wniosku wnioskodawca wskazał, że w związku z tym, że pobierane

wynagrodzenie było niższe od minimalnego nie będzie mógł ubiegać się o zasiłek

przedemerytalny. Odczytał opinię Radcy Prawnego do przedmiotowego wniosku,

która mówi, że Rada Powiatu w drodze uchwały może, choć nie musi podnieść

określone w ustawie o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej minimum

wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych. Dodał, że obecnie

wynagrodzenie zastępczych rodzin zawodowych wynosi 4 100 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że wnioskodawca

zawarł umowę cywilnoprawną z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie,

w której określona została wysokość wynagrodzenia. Od wynagrodzenia

odprowadzane były składki ZUS oraz podatki. Oznajmiła, że biorąc to pod uwagę

nie widzi możliwości podniesienia wysokości wynagrodzenia z okresem

wstecznym.

Zarząd upoważnił Z-cę Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia do ustalenia treści odpowiedzi z Radcą Prawnym.
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Ad. 12

W sprawach różnych:

• Omówiono kwestie związane z wysokością ekwiwalentu za odzież roboczą

oraz okresem użytkowania odzieży roboczej dla pracowników na

stanowiskach leśników w Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska oraz pracowników gospodarczych i konserwatorów w Wydz.

Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1000zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

..................~~J.. .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

:A............... j .
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